
Referat af afd. bestyrelsesmøde 26/10 20202 
Deltagere: René Bøye, Peer Berholm, Abdirahman Mohamoud Jama ref. 
A>ud: Vicevært Allan Babiraz (ferie) 

Gennemgang af referatet fra sidste møde: 
-  Referatet er gennemgået uden reJelser, Klføjelser eller kommentar 

Model for udskiNning af køkkener 
- Der arbejder videre at finde en løsning på udskiNning af køkkener. 
- Forskellige variaKoner på de forskellige køkkener. Nogen trænger andre gør ikke. 
- To muligheder for udskiNning: 1) Individuelt udskiNning 2) KollekKv udskiNning 
- Kontakt Pia for en finansieringsmodel for individuelt eller kollekKv udskiNning. 
- Inviter køkkenfirma og beboer for præsentaKon af køkken muligheder. 
-

Opsamling på afdelingsmødet: 
- DrøNet en opfølgning på altaner. Vi indhente de oplysninger og det forarbejde de har gjort 

på stadionvej.  
- Vi kontakter Frederik for at få det samme materiale, som de har fået på stadionvej.  
- Vi kontakter Pia for en finansieringsmodel af altaner, som vi kan arbejde videre på 

processen.   

Orientering fra viceværten. Pkt. udgår da viceværten har meldt a>ud pga. ferie. 
- Bestyrelsen har brug for at viceværten klæder bestyrelse på i forhold Kl afdelingens Klstand 

og status.  
- Status på fraflytning  

Evt.:  
- Ingen yderligere kommentar Kl bestyrelsesmødet. Mødet sluJede kl 18. Næste møde 

14.12.2020 kl. 17.30-19. 

Bestyrelsen ønsker dig og dine en glædelig jul samt et lykkebringende og givKgt nyt år. 

🎅 🎄 🎁


